
                Protokoll fört vid styrelsemöte 
                Kungsbacka ridklubb 849400–2533, 20 augusti 2024 

 

Närvarande: 
Nils Andréasson 
Judith Pettersson 
Johan Gertsson 
Therese Törnell 
Ulrika Strandberg 
Linda Brynå 
Wilma Wallöf KUSE 
Miranda Graf KUSE 
Frånvarande: 
Maria Ekblad 
Fredrik Kollberg 
Frida Norstedt 
 
Föredragande: 
Lollo Paris 
Anna Ek 
Viktoria Eriksson 
Helena Heuman 
 
 
 
§ 1  Ordförande förklarar mötet öppnat. 
 
§2 Till att föra dagens protokoll utses Nils Andréasson 
 
§3  Mötet godkände dagordningen. 
 
§ 4 Till att justera dagens protokoll utses jämte ordförande även Johan Gertsson. 
 
§ 5 Föregående mötesprotokoll godkändes och las till handlingarna.  
 
§ 6 Resultat- och balansräkning var utsänd i förväg till mötet. Lollo och Helena gick igenom 

resultat och prognos. I huvudsak finns inga tecken i nuläget på någon avvikelse från 
budgeten i sin helhet. Personalkostnaderna ligger högre än budgeterat medan 
tävlingsintäkterna är högre än budgeterat. Riktvärdet avseende beläggningen på 
ridskolan under hösten beräknas nå upp till budgetnivå.  

 Arbetet med nyckeltal kommer att fortsätta som planerat dock eventuellt med extern 
medverkan. 

 Vid nästkommande möte skall anläggningen såväl personellt som materiellt gås 
igenom. 

 Godkände mötet redovisningen. 
 
§ 7 Verksamhetsrapporten var utsänd till ledamöterna i förväg. 
 Rapporten föredrogs. Inga ytterliga frågor fanns att behandla. 



 Dock rapporterades att till synes all stulen utrustning från stallet i våras blivit 
återfunnen av polisen. Försäkringsbolaget, som är den formella ägaren till 
utrustningen, har blivit kontaktad. Diskuterades huruvida det finns en möjlighet att till 
reducerad kostnad få köpa tillbaka utrustningen. Arbete fortgår med frågan. 

 
§ 8 Några incidenter fanns inte att rapportera från perioden. 
 Medarbetarenkäten skall inom kort presenteras för personalen av Maria 
  
§ 9 Frågor ang. fastigheten hänskjuts till kommande möte. 

Inget nytt finnas att rapportera ang. kommunens renovering av fastigheten. 
 

§ 10  Representanterna från KUSE berättade om deras omfattande planer för olika 
aktiviteter under hösten. Styrelsen uttryckte sitt stora gillande för alla aktiviteter och 
underströk att hjälp kan påräknas från styrelsen. 

 
§ 11 Redovisades att caféet går med ett visst underskott.   
 Verksamheten handhas positivt med ett flertal ungdomar som hjälp.  
 Styrelsen var enig om att caféet har en betydelsefull roll för  
 ungdomsverksamheten men även vid tävlingar och andra   
 evenemang. 
 
§ 12 Fråga ställdes om hanteringen av förebyggande vaccinationer för våra hästar.Frågan 

besvarades med att någon fullgod vaccination inte  finns och det begränsade skydd 
som finnsatt följs upp med stor noggrannhet. 

 
§ 13 Denna punkt avhandlades av endast styrelsemedlemmar. 
 Beslutades att fastställa de i förväg utsända "reviderad instruktion för  
 verksamhetschefen" samt "reviderad beslutstablå för Kungsbacka ridklubb" 
 Vidare diskuterades övergripande frågor avseende KRK;s samlade ledning 
 och uppföljning. 
 Beslutades styrelsen att ställa sig bakom ordförandes åtgärder och  
 programmet för strategidagarna på Säröhus i september.   
 
§ 14 Nästa styrelsemöte: 17/9 2024 Lokal: KRK 
 
 
 Vid protokollet 28/8 2024   Protokollet justeras 
 
 
 
 Nils Andreasson   Johan Gertsson 
 
 
 


